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2 hw has produced documanis hars 10day from &
3 stack of docurnants thal ha Drought. AQlin,
4 wa'l gt into thie a itia bit teer when we

5 get him 1o idendly the documents. But |

§ requastad that Mr. Rusaasll produce 0 gy thoss
7 documerts that he leals, in his opinion,
8 without My INPput, but rom his opinioo, are

9 relevant 10 this case, and ne hns gleansd out
10 thoes documants that he balieves are ralavant,
11 and thay're curanily being copiad so thet we
12 can admil tham as sxhbilts 10 this deposition.
13 Belore we get started, you unclerstand what
14 the deposliion process is. It's our

16 opportunily 10 Gt your statement under oath.
16 She'l adminisiar the oath in & minile. And
17 M ask you & saries of questions. She wil
18 take down afl yous resporess. Sheis a
19 Tcanaad court reporter who takes down your
20 stelement, puts R Nt & written form, which
21 s callad your depoaltion tranacript. Al

22 those answare are undar oath, and K's the same
23 as 1 you ware lestllying ai trial In the

24 courtroom, and sl thase arewers, by the giving
25 of your osth, you varily are true and comect,

‘ Plg* 9
m MCRAE - RUSSELL

@ able to say who said what at what time. If you i
@ could make sure thar all of your responses are oral,

) sa instead of, you know, shaking your head no, if

@ you counid make sure to voice the no, so that she can
(8 give an accurate representation of your answers,

m A Yes. _

# Q: And I'll, of course, give you the same

@ courtesy. If you're giving an answer, I'll wait

(o until you're finished with your answer before [

[11] Start my next question. And, of course, if there

(g are any questions that you don't understand, please

'® let me know, ask me to rephrase it, and I'll be

i'4 happy to do so, but if you answer a question, I'll

15 assume that you understood it.

g A: Yes, sir

nnn Q: Well, let's go ahead and get started. If

(1 you could give your full name for the record.

nm  A: Robert Richard Russell,

@ Q: And whar is your current address,

R1) Mr. Russell?
= A: 208 Green Oak Drive,
py  Q: 208 what?

A: Green Qak Drive.

R , .
Q: And if you could ty to enunciate so that

2 I'iask the count reponer 1o go ahead

3 andswesfyouin ’

4 ROBEAT RICHARD RUSSELL,

S having been produced and first duly Sworn as &

6 wineas, testiied a folows:

7 EXAMINATION

8 SY MR MCRAE:

2Q M. Russel, my name is Colln McRae. |

10 reprasant Golden Sky Sysiems, the defsndant that you
11 named In this complaint. I'm going 10 24K some

12 questions about your allegations, sbowt the

13 documents, and about your version of the svents thas
14 led up t0 this compieint

15 You hiee indiceled peiot % W depoalion

18 that — when discusaing whellnw or ret you want i
17 road e transcript or whethw you waive resding o
18 the trarecripl, you Indicaled Tt YOu woull waive
19 reaing the ranscript anct go with whet she

20 twworbes. i el comect? ;

21 A That'srgh

220 Just fo meke tings go smocthly, | Wit

23 ask you a quastion. N you coukd st walt for me
24 10 complate my anire quastion before you give your
25 answar, £ make R 4 jot sasler for has 10 be

' Page 10
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she can understand everything that you're saying.
A: Okay.
Q: And that's in Savannah?
A: Yeah, southwest Savannah.
Q: What's the ZIP?
A: 31419,
Q: Obviously in Chathamn County?
A: Correct.
Q: What's your current telephone number?
A: 920-1200.
Q: That's your home phone?
A: Yes. Co
Q: Do you have a cell
A: No, I don't, sir.
9  Q: Do you have an office phone?
tm  A; Well, I don’t have a personal office, so
ne my work number would be 966-7130. Thar should go
pa through, '
gy Q71307
gn A Correct.
23 Q: That's where you could be reached at your
B3y office?

ng

@q  A: Well, I don't have an office. I can be :
a reached at —

Mia U-Scripto
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@ Q Well at work? 2 veterans. Is that correct?

m A Yes. i A: Correct, Paralyzed Veterans.

W Q: What is your date of birth? W Q: Where would that telemarketing operation

™ A: March 29,'53. ® have began? ,

s Q: Where were you born? w  A: Paulsen, near 66th, I think,

m - A: Savanmah, 1 @Q: And when you say it was a welemarketing

M Q WhatsyomSocizlSccumynunmu? W operarion, was it a telemarketing operation for

m  A: 253-888657. @ satellite service?

na  Q: Have you ever gone under any other names, po A Oh, no, this is Paralyzed Veterans.

(1) aljases, anything? (11 Q: When you say a telemarketing operation,

na A No,sir 1a what does that mean? ,

g Q: S0 you've never had a name change? (14  A: That means you call peopl¢ up on the phone

nq  A: No,sit. () and ask them to help the paralyzed veterans, and

#g  Q: Do you have any family that currently 18 it's just like telemarketing.

11a resides in Chartham County? pu®  Q: Kind of like 2 fund drive or —

un  A: No,sin un A Exactly, yougotit,

g Q: How about cousins? 1w Q: Have you ever worked with Ms. Gilray?

nm  A: No,sic nm  A: In that capacity, yes. She worked there,

ra  G: No cousins? Aunts? Uncles? @9 too,and —

g1 Grandparems? Grandchildren? @1 Q: Was Ms. Gilray an employee of Golden Sky?

#a  A: No, sis, no, sir. za A: She wasa sales rep, an independent

&%  Q: Do you have any children? en contractor in Chatham County. She was oot an

29 A: No,sir. 24 employee, but an independent contractor.

m DoyoumdewithanyoneazosGreenOak g8 Q: So she was an independent contractor —
Page 12 Page 14
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#® Drive? @ she had an independent contracror relationship with

M A: Yes.At the present time I'm using a room m Golden Sky?

W at Ms, Gilray’s residence. m A: Correct.

M Q: Who? m Q: What would the time frame of her

®  A: Ms. Gilray. m independent conmacror relationship with Golden Sky

m Q: MsGﬂnyWhoisMsGﬂtay’ ™ have been?

m A: She'sa friend, m A: '98, from about June and July and August.

© Q: What's her name? m Q: June, July, and August of "987 .

ng  A: Wendy Gilray. noy  A: Correcr.

1) Q¢ Are you related to Ms. Gilray? Wl Q*Whﬂewemonthesub;ecr.doyouknow

1a  A: No,sir, i1 what the cause of the end of the relationship

na  Q: What is your relationship with Ms, Gilray? iy berween Golden Sky and Ms, Gilray was?

ngq  A: Friend, g A: There was 2 dramatic cutback in commission

19 Q: How long have you known Ms, Gilray? 119 for the sale of the satellite dish systems and the

(a  A: It's probably been ten years or more, pe starting up of service, Then, 1o, she was angry

17 Q: How did you first meet Ms, Gileay? 117 because several of her sales, some of them got

os Az Probably at a telemarketing operation or rw credited to Mr. Parrerson instead of to her, One of

9 the Paralyzed Veterans. 1 these involved a deputy sheriff with the Efingham

pay  Q: Marketing? = Couary Sheriff's Department,

rn  A: Telemarketing. gy Q: This involved a deputy sheriff?

gra  (Offrecord discussion.) *m A: We sold a system — or I'd say she sold 2

(=] BY MR. MCRAE: {z9 system to a deputy sheriff of the Etfingham County

eq Q: You were talking about how you first met g Sheriff’s Deparunent, and I was the one who

= Ms. Gilray was at a telemarketing for haodicapped @5 installed it. And subseguently, she was supposed to
Min-T-Scripte




GOLDEN SKY SYSTEMS, INC.

AV AIEAR A MAANAESAEVA S l\l—aam

March 15, 2

. Page 15
m MCRAE - RUSSELL

@ get paid on it, and it ended up not being paid to
3 her, but ended up being paid apparently to theé
«; manager of the office. Thmwasscvcmlmmnces

5 like that _

w  Q: So did she quir? _

M  A: Yes. She just terminated her arrangement

@ ‘with them since she felr she could not be treated

™ fairly,

ng  Q: But she herself terminated the

1 relationship?

g A: Yes.

ra  Q: ] remember seeing her name in your

14 ioterrogatory responses as somebody who would have
pe relevant information.

na  A: Correct, as well as others.

tn  Q: Righe While we're on the subject of her,

(g and this is a litke owm of chronological order, but

1o let’s go ahead — I'll go ahead and ask. What other

po informarion does Ms. Giltay have about the

@1 allegarions of this case?

3 A: Weil, I have to make reference to some of

23 the documents that 1 gave you — that would be

29 okay? — or I could just tell you,

25 Q: Just tell me Just tell me, We'll get to

.-

e
2% arrangement that they bad with her and as 1o me in

Pagq
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@ here.This person you charged, and this person was
@ in Guyton, and then this other person, you charged
(4 them this, and they were in Rincon.” And I said,
in “Wait 3 minure, fim. You're running too fast. Let
15 me go get my book.” He said, "What do you mean you
i can't remember these customers, They live right
m next door to each other.” Now, when he said they
@ live right next door to each other, how could they
na live right next door 1o each other and yet they live
(11 in Two separaté towns,
it Q: Okay Iwant to stop right there. What
113 does this have to do with Ms. Gilray? I'm asking
{t4 you what information she has about this case.
rg A Well, yes, yes. Well, you see, she had
q direct comtact with these customers, In other
{171 words, she can testify as to the physical location
18 of these customers. .
s Q: She czntcsufyastothephysxcal
P location?
A: Of these customers and as 1o the

18 respect to being Chatham County customers. Let me
pq reiterate clearly that when you sell in Chatham
py Counry, you are an independent contractor, and as

k17

Page 16
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ndlosedocumenulate:.
m A: When Mr. Panerson made his assertions
tq alleging I was unscrupulous, I had overcharged
= customers, and so forth, and he made references to
® several customers, several of these customers, in
m fact, had been sold by Ms. Giiray.
™ MR.MCRAE: Can we go off the record one
M second?
pa  (Offrecord discussion.)
11 BY MR. MCRAE:
ra  Q: She's going to come back in 2 minute, 50
13 let's go ahead and get what you were saying about
(9 Mr. Patterson making some assertions.
na  A: Yes. When he brought me in on the day
1 which he terminared me from my affiliation with
I'n Golden Sky, he started throwing out names of
11y customers who I had overcharged and so
oy forth, I said, “Well, Jixn, let me go out to the
= truck and get the book.” He says, "I have oo time
@1 for thae. The fact is you're our of here.” S0 1
2 said, “Well, just tell me the names.” And he
n started reading off names,
29  And he would make mention of one
{28 individual, for example, and says, “Here's one right

Paga
| MCRAE - RUSSELL
2 such, you do not get paid by Golden Sky anything to
™ scll or o install in Chatham County, What Golden
# Sky is cotitled w is the equipment costs and the
™ activation fee, nothing more.
W  Q: Again, this is getting far afield of what
n Ms._Gilray — I'm only asking what Ms. Giltay knows
m about this case, and you say that it's because she
™ can testify as to the physical address of those
1oy customers. Is that correct?
pp Al Yes, and also as o the attitude of these
13 customers. In other words, Mr. Paxzerson alleged
13 that some of these customers had complained, and in
1e fact, these customers were contacted. They were not
18- at all angry, but they did have some things to tell
e me and Ms. Gilray concerning Mr. Patterson nying to
(7 bait them into making accusations or inflammatory
[e satements towards me.
v MR. MCRAE: Letspoﬂtherecordfora
o second. c
gy  (Offrecord discussion.) :
=] BY MR. MCRAE: :
2% Q: Let's move away from Ms. Gilray. If need
@4 be, we can talk more about her later, but I think
s that we've adequately covered what she knows about

Min UScripts
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@ the case. 1 the weckend,” something like thar, you know.

™ Tcum:abomyourcmpbymcmhtsmrym

) the last, s2y, ten years.

] A.OlczyWen.lct‘ssee,nlwasdoing

@ telemarketing for several different companies
m involving — one was Paralyzed Veterans, another ong
® was Magic Springs Circus, the Optimists, Southside
@ Optimists, onc was the Chatham County Police
19y Department campaign.

gt Q: So you were doing telemarketing?

pa  A: Yes.I would usually work usually two at

y5 a time, because most all of it is part "me, so you
nq usually work about two at a time and go from one to
s another.

(g Q: What was the time frame for thar, '92

w7 through what?

v A: I'would say '92 up till *93.In '93,

s through a connection that [ met ar RP Marketing,
po which handied the Chatham County Sheriff - police
{2 drive, I heard about Golden Sky Systems, and I went
=2 to work for them as an installer,

e @ In'93?

pq A; Correcr.

2 Q: As an instzller, Did you have any

@ Q: And these were — Golden Sky Systems
9 changed into these later companies?
& A: No.That was — did I say Golden Sky
® carlier? '
m Q: Yeah.
|  A: [ meant Sky Cable. It's confusing because
@ of the names, Sky Cable is the name of the company.
to9  Q: That was new to me,
1 A: I'm sorry. That was my —
va  Q: So Sky Cable was the person «-
v®  A: Sky Cabie.
(4 Q: Or the company that you worked for
& beginning in '93?
ne At Exactly.
rn CQ: Gotit
tm  A: They're based out of St.Augusdne They
19 have their offices in the South mostly.
o Q: So you worked there up through '97?
e A: Yes.
w Q Whmdsdyouworkbeginning-aﬁeryou

‘(2w were tergrinated of you terminated your relationship

paq with Sky Cable?
9 A: Well, they essentially folded up in

Page 20
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-putvbmcxperienccuminnllcr?
@ A No, sir. 1 should clarify initially 2s 2
19 helper, bue I graduated to an insaller within 2
m very short time.
@ Q: When would you say you graduated on to the
m posion of —
m  A: About six months,
@ Q: So sill in 93, maybe?
pa A Yes. Well, earty "94, ‘
{1 O'Sc;youweteuempbyecofﬁolden&y
1 Systems?
v A: Correct.
4 Q: When did your reladonship with Goilden Sky
115 Systems terminate?”
pe  Ac VieliivenbaksaiaasENeag, I
(t71 should point out that Golden Sky Systems went
nm through several name changes while I was there. It
{19 changed to Sateltire Innovations, then to All-Star
e Communications.
gm  Q: To what AllL-Star —
za A: AllStar Communications. That's the same
iz company. We'd walk in one day, and they'd say, “Oh,
g by the way, your check is going to be in a different
5 mame now because we changed ovr incorporation over

Page 22
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@ Savannah and lefk town because they had legal debts
(M to everyone, you know.,
#  Q: What was the name of the company at the
@ time that they folded operations?

1m A AllStar Communications,

m  Q: AllStar Communications.

| A.Andtheywereopmnngomoﬂomefnrm
® house up in Effingham someplace, because the sheriff
e had served notice in Chatham and 5o forth, so they
(in were — they finally folded up.Around that time I
1z then went to work for the previous manager and
nx assistant manager of the company in a venture

114 located in Hardeeville called Discount Satellite,

ng  Q: So that was in 977

tm A: Yeah,

tn @ Discount —

ne  A: Satellite.

e Q: — Sareilive. What position did you have
oy at —

rn  A: Installer and salesperson.

mm  Q: What were your job responsibilities as an

% installer and salesperson?

g A: To sell and market sarellite systems and

=% to install them and o answer any service

Page 19 - Page 22 (8)
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2 requirements of the system.
m Q: How long did you work at Discount
9 Satellite?
® A: Probably about five months.
® Q: And what was the cause of the termination
m of your relationship with Discount Sateilite?
m  A: Bad checks.
m Q: Explain to me what you mean by “bad
ro checks.”
un  A: I got three payroll checks all bounce one
1z after another.
px  Q: You got three pay:ou checks —
v4 A: That bounced
ng Q: = from Discount —
pg  A: That's right.
ta  Q: — that all bounced?
ng  A: Correct.
ne  Q: Did you ever get your money from them?
g A: No, sie I tried very hard.
g1 Q: So that would have been in '97 that your
pa relationship terminated?-
= A: Yeah.
@q  Q: Where did you work after Discount
s Satcllice?

Page 23
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@ . A: Idid thar for the PVA for a while, too
@ as far as the telemarketing.
m Q: PVA?
" A: That was the tclcmrkcung.We had to
m deliver stuff to —
m Q: What is PVA?
m A: Paralyzed Veterans, 'm sorry. But
™ sometimes you had to deliver stuff. You would sell
1y people trash bags of, you know, some little item or
+1) something that would need to be delivered.
#1a  Q: So your delivery would be in connection
(1% with your telemarketing position?
pg A Exactly, because off and on I went back to
15 PVA, and we sold Americin flags and POW — and, you
(& know, Vietnam remembrance flags and things of that

' lun narure, and that was done off and on with respect to

ne work for these satellite companies.

(s Q: Are you yoursclf a paralyzed veteran?

[ A No sir.

21 So '97, you're wtldngforAdvmce

] Electmnics You worked there for less than a year?
gy A: Yes. .

g Q when was the date of the

5 termimation of your relationship with —

28
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@ A Well, for a while with a2 company callied —
m up here in Springficld, Advance Electronics,

@ Q: Advance —

m A: Electronics.

m Q: — Electronics. What was your position

m there?

m A: Installer.

m Q: So they were a satellive —

pa  A: Satellite dishes, correct.

un  Q: How long did you work at Springfield ~ or
113 at Advance Electronics? -

na  A: I'd say for approximaiely about — well,

114 less than a year.

ps  Q: Let me ask you this; Were you ever

e working for two compmnies at any one time? Was
17 there ever a point where there's an overlap?

- ] woddnginsomﬁhmgﬁhelike

)] beingadeﬂverydt!vuSomeﬂmulwouldbedoing
3 that, at the same time be working for 2 satellite

moompany.bmlwoulducmwoﬂ:mrmmdme

24 companies at one time,

Page 24
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@ A: Probably carly '98.
@ Q: What was the reason behind the rerminarion
w1 of that relationship? . :
@ A; Basically, the financing was failing, In
m other words, these satellite dishes were being
m financed through various financial agents.And when
| we were doing it initially, GE Capital was providing
™ very, very liberal qualificarion standards, and we
1 were able to get these systems financed premy
f11) easily. People with poor credit could easily get a
(3 system.’ _
(% At that time the systems were selling for
4 around $1,500. I’s not like it is today where they
118 just give them to you, you know. But at that time
pe they were selling for $1,500 for a complete system.
11 And whea the fimncing started to fail, we could not
(s market them successfully. And what was happening
e was that Wak-Mart was taking over; they started
g9 sclling them. Lowe's was selling them. That was
@) killing us,
pa Q: So the termination of your relationship
withAdvancewasduempmblemnhntAdnncchad

rs  Q: Who did you work as a delivery driver for?

Min-U-Scripte
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@ @ Did you quit from —
m A: No.We simply had amiable parting, you
[ might say. It wasa't anything here, and, you know,
m 1 got to jook eisewhere because I got, you know —
& @ But you weren't terminated?
m A: Oh,no,no.
m Q: And you think that it was around early '98
w that this breakup happened?
pa  A: Exacily, yeah '
¢ Q: Where did you work after Advance
113 Electronics?
pg  A: About that time, that's about when I got
ng on board with Golden Sky Systems, a response to — I
(s saw an ad in the paper. And I'd say in June of ‘98,
19 1 met Mr. Rick McGee, who was the regional or
pn national sales director of Golden Sky Systems, as
i@ they were opening up their brand-new office in
t9 Rincon, which is not far from where Advance
pa Electronics was. Advance Electronics was in
@1 Springfield, and Golden Sky was opening up an office
=z in Rincon.
" mm  Q: Rincon’s in Effingham County as well?
py  A: Exactly. Their office is located across
s from Springfield Ford, down there — you know the

{va
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@ A: Youmean who came up with the idea?
@ Q: Or who would have signed off on it? Who
w would have approved it?
m A: Oh, it was Rick McGee, because, see, when
@ I did the interview with Rick McGee, I explained to .

| m him my background with C-band systems, the fact that

@ there were a lot of Cband systems out there that
@ needed switching over 1o 2 smaller dish.
ra  To explain a simple point, you get 2
(1) Cband dish, you got to move the dish around to
na different satellite positions to get different
'y channels. Now, you got a small dish, you have
pr4 multiple receivers hooked up to one dish, and
pq different family members can watch different
(+q channels. That's the primary advantage, We
nn discussed that, .
Now, what Rick McGee explained to me was
(91 that they were limited, according to the schedule in
ro the documents, as to which ZIP Coded areas they are
g1 allowed to sell. Those right in there in Effingham
and Bryan County was all that Golden Sky could selt
tz% and market 2 system in and provide a service
@9 provider agreement with the customer. In other
P8 words, just like a phone corgpany. In other words,
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@ shopping center aver there where Goshen Road crosses
m 21?
W Q¢ I'm not too familiar with i
m A: Well, that's where Golden Sky Systems
®m opened up an office.

m @ So were you hired in June of '98? Is that
m the date you were given 24 your date of pour hire?
m A: Yeah,

ra  Qrjuoeof'98, : with
(11} Golden Sky "

g A Installation, and I did have an oprion o
ny sell as well,

4 @ You had an option to sell, but was that a
1§ job responsibility? .

ng A No. :

¢yn  @: At any point in your career or in

e time at Golden Sky Systcms, were you 2 salesperson?
¢ A: In respect to Golden Sky itself as an

20 employee, 00, In respect as an independens

@1 coatractor in Chatham County, yes, I did.

ga Q: And that independent contractor

2% relationship, who would have initiated that from
@4 Golden Sky? Who would have initated that

pg relationship?

. Page 30
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= they can sell the equipment to the customer and they
@ can 53y, “Yes, we can provide you with service,”
W because they, in turn, were affiliated with DirecTV,
= but only in those countics, or those ZIF Coded
HMv R . ' .
m  Now;in Chatham County, as well as aay
 other county, other than in Bryan and Effingham, he
@ stated that we cannot do it, that we canpot Cross
no over into Chatham County or any other county and
(11} sell a system or we'll get busted by the Feds big -
ra dme.
s Q: So how could you have worked as an .
va independent contractor with Golden Sky if they were
18 not allowed to sell — ' _
nw  A: Becsiuse as an independent contractor, I
("7 can sell and can install in Chatham County for — as

v myseif.

r Q: As yourseif,

A AN A MR T WA Slen
&= Sy ; ' use them as the

IV YW Serec.to
za exclusive source for vendor equipment, the system
% itself In other words, the system itself was $99,
(e tshcacmam‘ n fee was $25, 30 they were entitled 10
rg $125,
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2 Now.whatthcy would do is that they would
a then go and activate the system in Chatham Couaty to
W its proper service provider for that area, which
@ would be DirecTV directly, but they would pick up a
1 one-time vendor commission of $360, 5o that's how it
m was done.
m  It's just like 2 phone. kaeyoucanbuy
# a phone from 2 phone manufacturer or phone store,
vy but where you hook it up can determine whether or
{11} oot - who's going to be the service provider. It's
(a2 the same way here.
iy Q: So your sales in Chatham County of the
(141 service itself —
g A: Yes,
rq Q: — would not have been through Golden Sky?
nn  A: Golden Sky, no.
tm  Q: Sothe customers you had in Chatham County
(t% were — let me rephrase that Any sales you would
=0 hmhadinChaLhszountywouulnothavebeen
1 through Golden Sky Systems?
2= A Correct.
Q: So in June of "98, you're hired oo at
mq Golden Sky Systems. What was the date of the
5 termination of your relationship with Golden Sky?

[en and I hitr the road.

Pn? a3
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21 customers, and that that is — personally, I don't
™ believe any of this” — that's him saying this «
“  "butlthink it's the work of other people higher up
(9 in the company.” This was Jim Patterson’s comments;
s thus, he antempted to avoid personally claiming he
m was doing this,
@  But nevertheless, though, he went on and
@ stated that [ was overcharging customers for
po installations and so forth, and also, I was
(1 supposedly not charging other customers enough. And
tz I asked to know the names of the customers, and he
n® started rardling off some names right quickly. I
rq said, "Jim, let me go out to the truck and get my
1151 book, because I can't — because you're going back
(& now mooths, I mean, because I can't remember names
11 now off the top of my head. I'm sure I've got
i receipts.” He said, “There's no tme for that.
ne Buddy, you're out of here. I mean, I'm just telling
= you you're out of here.” He gave me 3 Pepsi-Cola,

4  But he did make 2 comment I thought was

=% kind of strange. When he mentioned two of these
®4 customers, one of them was in Guyton, and one of
5 them was in Rincon, and then he murned around and

]

A: Yes.

Q: 5o you were there abowt four mnehel

m A: Yes.

m Q: What was the reason given for your

oy termination?

n  A: He stated I had overcharged —

na Q: Who's “he"?

9 A: Mr. Patterson. He called me in. Now,

114 this is the reason he gave, I can provide — I can
na provide my own —

ng  Q: What was the reason he gave?

1 A: He called me in, and he wanted to know had
18 1 successfully tained the new assistant that had

3 been hired in hooking up the phone lines. He was
a9 concerned about that, And I said, “Yes, he now

&1 understands how to hook up the phone lines.” Then
3 he went on to say, “Okay. Well, I'm afraid I've got

#3 bad news for you. I'm going to have to let you go,
q because we have numerous indications that you have
@n defrauded customers, that you have overcharged

»
uy
)
-
m
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@ said — and I said, "Well, I can't remember off the
@ top of ty head who these people are,” “Why can't
#) you remember? They live right next door to each
3 other.” Now, when he said thar, thar was something
M strange there, rovo customers living i two different
M towns, yet they live next door to each other,
m  That's when he kept — after [ left thar
= day, I went and rlked o some of the customers and
ea found our he'd been calling them up and physically
11 contacting them, They were Chatham Coumty
1a customers, and yet he was giving them Bryan
na County -~ Effingham Counrty residences.
(4  What [ later found out was that when they
5 were activating these customers, instead of
rg actvating them as DirecTV customers in Chatham
rn County, they were using bogus physical addresses in
‘s Rincon and Guyton and places like that and using an
{19 alternate mailing address to get the bill to the
s customer, and thus they were defrauding DirecTV
@11 proper of its revenue and at the same time doing
pa something that's unethical,
2% Q: Were any of these your customers?
g A: Yes,
Py 'Ihcywercyourcusuom_us?

Min-U-Scripte
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A: Some of them were and some of them were
@ M. Gilray's customers and some Mr. Haysman’s
) CUSLOMETS. '
m Q: So these customers whose physical
] addresses you claim were defrauded, they were your
m customers?
m  A: Some were, yes.
w Q Some of them were your customers?
1o A Yes.
1 Q: So this scheme that you allege was being
3 perpctmcdwas'bdngdoncinconnecﬁonwhh
(13 customers that you went out and sold to?
g A: That's correct.
1S Q: And were they Chatham County customers?
rg A: Correct T
¢n  Q: How would they have received their billing
(1 if there was a false address being attributed to it?
(9 A:Weﬂ.onthcbillimelf.whnthcyhzd
¢ was they would have like the physical address, but
@21 then they would aiso have an alernate mailing
. @A address, and the alternate mailing address was the
12w actual physical address.
pq  For cxample, say you got a customer living
25 at let's say 34th Street in Savannah, you would put

Page 37
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‘| @ their equipment. In other words, Do commission

@ would be duc me from Golden Sky Systems at ail

) because they were supposed to be Chatham County
‘19 customers. I didn’t know they were altering the

@ addresses. '

m  Q: Did you receive 2 commission —

m A: No,sir.

@ Q: — by signing up any of the — you ncver
oy received any commission from signing up those
(11} Chatham County customers? _
13 A: No.In other words, what Goldea Sky
119 Systems provided me in regard to any customer in
p14 Chatham County was veadored equipment. In other
118 words, I bought the equipment for $99 plus
8 $25 activation be carried out, and any profit 1
(17 made, or commission, some people might call it, is
g what I was able to sell it or inswll ik for.
pa  In other words, as Rick McGee says, °1
iz don’t care what you do, how much you sell it for, or
@1 what you charge to install it, the only thing we're
concerned about is that you don't connect Golden Sky
@a with us in any capacity, because thax's your
(24 operation.” In fact, so I had no — I was not
$R supposed to get no commission from Golden Sky at all

Page 38
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@ that op there, mailing address, 34th Sereet,
@ Savannah, but you would put the physical address as
w 10 First Street in Rincon, 50 it would — on the
m compurer it would fist as a ZIP Coded Effingham
& County area, but in actuality, the mailing address
7 would be the correct physical address that would be
m going to the customer,
@M Q: Now,on those customers that this scheme
o was supposedly being devised, would you reccive any
19 bepefit by way of commissions from those customers?
02 A: In the sense that if they are DirecTV
] customers in my area, at some time in the foture,
e DirecTV could very well call me up and do a service
1§ call on them. ,
pg  Q: I'm asking you 2 yes or no question. Did
17 you receive commissions from those customers whose
(e addresses were supposedly faisified?
1m A& Ne,
gy Q: You never received any commissions on the
@1 sales to those customers that you say now had
ra falsified addresses? '
=% A: No.In other words, those customers in
@q Chatham County, any commission, or what you waut to
s call profiz, is generated from what | installed of

. Paga 38
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@ for anything I sold in Chatham County..
m Q: I'm not asking about commission from
Y Golden Sky. I'm talking about 2 commission, any
® commission, not from Golden Sky, but from DirecTV or
@ whoever you signed them up = '
m A: No commission, no commission.
m Q: You didn't receive anything from those .
@ Chatham — why would you do it, then? Why would you
v sign these people up? '
oy A: Your profit was in installing the system,
13 and basically, thar's it. In other words, if you
¢3 get the system for 2 hundred — the $99 plus
neg $2$ activation, the system’s $125,1'd say,
s *Ma'amy/sir, hey, I can put you in a satellite dish.
(1 The system's going to cost 3125, including
(7 activation. I can get it for you. Now, I can
ne install it for you for $50. If you want me to hook
(9 up an additional TV, T'll chasge you $35 more.” In
poy other words, my installation charge was going to be
1 my profit. :
pa  Q: Soyou did receive money —
=a A Oh,yes, .
2q Q: — from the sales to those Chatham Couaty

59 residents that were -
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@  A: Oh, that’s correct, when they'd buy i, ... .
@ yeah.

#y  Q: That's all I wanted to hear from you.

®m A Yeah.

®  Q: That was a very long response to what was
7 essenrially a simple question, which was the reason
m given for your termination, which — and tell me if
# this is a fair characterization — was thar there

o were some problems that had been expressed to Golden
(11} Sky about your handling of some of the customers.
1z Is that a fair characterization?

(%  A: No, sir.That's the accusation provided

ne by Mr, Patrerson.

18 Q: Thar was the rcason that was given?

te  A: That was the reason given by

11 Mr. Patterson, true.

ng  Q: Let's move on. Where did you work after,

9y the Ocrober 7 or 8, 1998, verminadion from Golden
o Sky Systems?

r11  A: Let’s see. I went to work doing day labor

3 right away, and 1 eventually ended up going to work
% for Conbulk Industries, over here at East Coast, and
4 this was our of my working for Labor Finders,

@68 Q: Now, you know, being an attorney that does

Pagh 41
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@&  A: Oh,yeah They are affiliated with

@ Southern Bulk as well,

#  Q: Yeah, okay. That's what [ wanted to

m clarify.

®  When did you sign on with Conbulk? thn

@ did you start doing work with Conbulk?

@ A Well, probabiy in 2000, because I'd been

@ working for them previous through Labor Finders,
1oy For a while I tried to seil alarm systems and did a
i) few other things 2s well, water softeners and things
i3 of that nature, you know, sales positions, but I
113 found them not to be profitable, so I cventually
14 went to work for Conbulk, cnded up receiving $9 an
ns hour
19 Q: Is that what you cu.m:nﬂy receive?
7 A: I'm not with Conbulk.
s Q; You're not with Conbulk anymore?
ne A Because the fast time [ worked for them
i was five or six weeks ago. I mean, technically, I'm
e# suill with them. If they call me up tomorrow,
23 come work for them, you know, but conditions have
23 changed abruptly there. I'm working for Hertz Car
24 Rental right now, .
@3 @ How long have you been working for Hertz?

Page 40
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@ maritime law, I know about East Coast and Conbulk.
@ Why don't you explain what East Coast is.

A: All right, East Coast Industries isa —
" Q: East Coax Terminals?

A: Terminals, yes, is 2 nonunion operation,

Q: What rype of operation?

A; They load —

Q: It's 2 marine terminal?

A: It's 2 marine terminal They load and

m] dischugebtﬂkhmmdnumhandcvcryﬂxm
2 imaginable.

ra Qi From ships?

4 A Exactly,

18 Q: And Conbulk, what operations do they

e provide at East Coast Terminais?

7 A Ir's confusing to me, but all I can

e understand is that Conbulk and East Coast is all
‘1 pretty much the same thing. You get different

B0 checks somerimes, different names on them, but
‘=1 basically, it's all the same operation. They

&3 basically just have a tax reason., But Conbulk

za Industries and East Coast to me is prerry much the
24 same,

BN Q:IsConbulkamdoﬂn_g_company?

FEEEE EE

—_—
=
=
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A: Since August, ,

Q: August of 20037

A: Yes. .

Q: In what capacity?

A: Transporter.

Q: Transport?

A: Yes.

Q: What does that mean?

s A; ] remove cars, We drive them up o the

11y lot, get them clean, take dirty ones back.

a3 Sometimes we take them out of town, you know,
1| auction, whatever, :
ng  Q: So at any point were you working for both
ps Conbulk and Here ar the same time?

@  A: Oh,yes, oh, yes, In other words,  went

(17 to Herwz basically as a parttirne job, Conbulk has
% been dropping off substantially with their call for
(1% labor, and so basically, if, like I said, they call

(0 me tomorrow, I go work for them, but so far we've
=1 gotten litle or no work for most of my friends and
=3 | for the past three or four months.

- | QAmyoucmnﬂyemphyedbyHuu_’
pg A Yes, sir,

B8 Q: Are you currently employed in any other

3I33IFZRNELR
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ta My attempts at trying to reestablish employment with
o selling satellite dishes was futile. I've never

@ worked for —

m Q: They were whar?

w Az Futile. I was never able to establish —

m  Q: Furile?

m  A: Futile, yes. I was never able to

™ establish work with any other satellite dish company
pa since,

pe Q.Whodidyoup\nhwﬂh?%odidwu
1a apply with?

% A: Dow Hectronics. I put in —

e Q: Wait, slow down. Who?

ng A: Dow.

ne  Q: Dow? '

1 A: Dow Electronics.

e  Q: Dow Elecuonics?

na  A: Yes.

[ Q-Didyoupminmapplinﬂonwi:hw
- @ A: Oh, yes, sir,

gz Q: Who wok your application?

2y A:hwas doncov:nhecompmcr.ltm

24 Internee.

g Q: Internet?

March 16, 2004 GOLDEN SKY SYSTEMS, INC.
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capacity? @ A: Internet.
m  A: Let's see. 1 recently started with @  Q: Did you get a response?
4 Sizemore Security recently, the last week. @  A: Said, "We don't need you right now,” just
® Q: Sizemore Security, what do they do? | @ words to so many effects,Also —
s A: They provide security and japitorial 1w Q: Who else?
M scrvices to customers, as well ag clerical services, 1@ A There was — there's about three or four
® Q: And which capacity do you work in? m in the newspaper I responded to.
™  A: Security. ® Q: Who were they?
poy  Q: So does that mean like onrsite security? L] A:lcannotmmemberauthedlﬁmm
ty  A: Exactly, (11 variable n: . One was Digital Satellite. They've
na  Q: Serve as a security guard? 0 angotv-a.riable names. I can't specifically tell
tn  A: Yes,sirn it you which ones. If they don't hire me, then [
14 Q: How long have you been at Sizemore 4 obviously don't bother to remember them 100 well
1s Security? 115 But here again, in putting in applications with them
pe Az Just one week, one week. 1s and also for a DirecTV provider over there on '
7 Q: Let's talk about the — any other 7 Louisville Road, they said they're not —
pe employmeat? 18 Qi On Louisville Road?
i A: That's it. tm  A: Yes.They just said, “We're not hiring
@y O: Did I miss any gaps there in berween — {29 right now, but we'll keep you in mind.” It was
g9 A: Not — like I said — like I say, I wied {211 always — no one ever says, "We're hot going to hire
@ different — several different things, everything 23 you.” They say, “We got your application. If we
" pn from security alarms to water softeners and a few Py need you, we'll call you, We keep them so long,”
p4 other little things, but nothing that was cver " |m»q and so forth, you know. But I've been never
129 profitable, but did a lot of day labor in berween 28 successful in establishing employment in that
Page 44 Page 48
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@ capaciry again.

1@ Q: Have you ever been told by any of these

g other satellite that, “The reason we are
mnmhlﬂnsyouisbemuseofwmﬂmu(;o]densty
@ Systems*?

m A: No,sir.

™ Q'Doyouoondnuetothisdaymn'ytopu:

@ in applications?

o A: Yes, sir, yes, sir. [ filed another one

1M Dow.

] G.Whnmthatoncwhh?

na  A: [ gota phone number from a friend at

ne work. ] don't even know the name of the company.
115 He says he's a Christian man up there in Effingham
e that needs someone to help him, 30 I'm going w
(1 follow up on it. [ don’t know the name of the
nlmmlimw:mmmmona
19 piece of paper the other day.

e MRA. MCRAE: Lct's go off the record,

g (Offrecord discussion )
B!I . MR, MCRAE: Let's go back on the record.
BY MR. MCRAE:

m QIWMW

Page 43 - Page 46 (14)

| Min-U-Scripte




GOLDEN SKY SYSTEMS, INC.

~ March 15, 2§04

Page 47
w MCRAE - RUSSELL
@ documents on it, but why don’t you tell me in your
o words what the basis of your unempioyment claim was.
#  A:; That I was dismissed without justification
1% to any sort of impropriety on my part which would
¥ ecotitle me to benefits. When it was done, Golden
m Sky challenged it, and subsequently —
m  Q: Well, let's not leave out all the steps.
@ So you initially filed your unemployment ciaim?
o Az Yes.
py  Q: Were benefits denied initially?
13 A: Yes, they were,
v @ And evemually, you had to appeal to
n4 superior court. Is that correct?
1g  A: Correct, correct,
req Q: Once it got to superior court — and as I
(7 understand, a0d correct me if I'm wrong, that case
(® was Robert Russell versus Herbert Green?
s A: Correct.
po  Q: And the employer listed was Golden Sky?
2 A: Correct.
= Q: So it was appealed up to superior court?
ra A: Correct.
pqa  Q: Presumably, you would have filed it -
(28 sometime soon after having been terminated in

.| m appears to be the appeal from the Department of

o : MCRAE - RUSSELL
@ A: Correct,
m Q: AndI'mlookingata document that wis

w produced here today by Mr. Russell that is ==

g Labor Office of the Board of Review, and we'll go —
m MRA.MCRAE: Let's go off the record a

w sccond.
m  (Offrecord discussion.):
ra  (Whereupon, Appeal from the

(1 Department of Labor Office

112 of the Board of Review was

9 marked as Deposition

(14 Exhibit No. 1 for

(15 identification.)

e - BY MR, MCRAE:

nn Q: We'll call this Exhibit 1. I'm showing

(% you what we will mark as Exhibit 1.Is that the
% documents from your appeal to the superior court of
Eo the denial of your benefits? '

@y A: Yes, sir

2. Q: And in referring to the top left corner,

= where it says, “Date filed,” can you read that date
p4) for me?

e A Apeir2is 1800,

X
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@ October of '98?

@™ A: Oh,I filed it right away, same day,
 almost, the original, you know, claim for benefirs.
m Of course, I pursued that cvery step of the way. It
®| took four years before it ever got to superior
M coust.

o  Q: 50 you filed & soon after you were

# terminated, probably in October?

vt A: Within two days. Within ope or two days,
(11 1 filed the initlal request for benefirs.

¢ Q: That inirial claim was denied, correc?

ta  A: Correct.

1144 Q.chonthﬂedocnmenﬂﬂonofthk,bn
119 knowing about the system,
(v obviously there was an initial claim that was

tn denied, then you would have appealed to some kind of
ne review board?

nm A: Yes,and it was —

g Q: And that was denied, it was denied again?

gn  A: Right

&z Q: Then eventually, and I don't know if there

(=9 was an intermediary step, but eventually, you
mappmled.mertbosedcnnh,uptothemperbr
mcoutr.’

m MCRAE - RUSSELL

m  Q: So you would have appealed the denial of
m benefits in April of 1999, Is that correct?

M A: Yes, siv. One has to0 go through the steps
® of going through the Board of Review before you can
® file the appeal.

tn  Q: And when did the final order determining
®m the case come down from the superior court?
m A: That came down in —

po @ When would it have been signed by the
) judge?

pa  A: When did I file == this was filed in —

(% '98 is where I filed this.

re  Q: The case we're dealing with today —

ng A Yeah

i Q: — was filed in Ocober of 2002, if I'm

p7n not mistaken,

A i was in June, around June of 2002, the
nm decision fimally came down, yeah,

2. Q. Yonke Youseision was Slothinshc

A AgINRTae.

ga A Yeah because I —

za Q: So your order on the benefits would have
rq come down when?

- AL 2000 -aaaddfune.
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@  Q: June of 2002?

m A: And [ twld them I had to give them so many
4 days in case there was 3 appeal. it did not come —
# 0o appeal was filed, thus then I was issued

m benefiis. After dealing — 1 had a time dealing

m with that. That's another story in itself, They

® had lost my records.

®m @Q: Who's “they™?

p  A: Deparrment of Labor.

ny  Q: So you did evenrually receive benefits?

na A Yes, sir

113k Are you still receiving benefits?

14 A: Oh, no.1received it in one lump sum,

19 because the delay was so long, just for so many
(g weeks is all it is, just for 13 weeks, whatever it
7] WRS.

e Q: Bue clearty by the time that the order

1 mMmMMWqu
w0 cmploymens Is that cosrest?

g1 A Yes, sic, yes. .

za Q: Somewhere in your interrogatory responses

m MCRAE - RUSSELL
@  A: Yeah. In other words, yeah, he just
(% stated I had demonsturated that Golden Sky had failed
) to demonstrate why I should pot receive benefits,
(S R
m Q Andaspartofthat.itwasbemusc:hcy
m failed to appear at that telephonic hearing?
m A: Exactly.
@ Q: Let me ask you something I should have
nos asked earlier on, but we've been going all over the
111 place.Tell me about the level of education that
112 you attained. Whar's the highest level of cducztion
113 you attained?
nag  A: A fouryear degree in political science.
g Q: From what college?
ng  A: Armstrong,
tn  Q: From Armstrong. When did you obtain that

" lum degree?

te A Around 1979, 1980,

¢z Q: Do you have other skills that you have

21 used in an employment context, other than your
mabiﬁty-;oinmllamllimﬂsystcm? '

{23 or maybe in your previous responses today, you =y A: In regard wo satellite dish installation
rg indicated thar Golden Sky did not appear for some morany— ,
2% hearing on the telephone? - % Q: No, other skills besides satellite
: Page 52 . Page 54
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@ A: Well, you have like a telephonic hearing, @ instailation.

m Q: Telephonic hearing?

@ A: Yeah, yeah, and what happens is like

™ Mr.Jim Parterson had a bad habit of locking himself
& ix his office and staying with the computer all day,
m and he would simply forward the phones. In fact,
® the only way I couid reach him - he finaily gave me
= a personal number t reach him, which was 1402,
ot which bypassed and went straight to his own line.
{1) But normally, the oumber you use is 1400, That was
112 the one that the Department of Labor had. S0 when
119 you dial — Ithink it was 826-1400, Instead of

neg geming someone there in Rincon, the phones would
115 have automatically been forwarded to Kansas City.
ne  Q: Idon't want to cut you short, but all I'm

o asldnsudldtheyappearbuhcckphomc

(4 hearing? Did Golden Sky ~

nm  A: They failed to appear.

p  Q: They failed to appear, okxy.And

@1) subsequent to that failure to appear, the judge

™ A: Well, skills which I acquired at work, you

w know, just like 2 stevedore, you acquire certain

= skills, but I have not been professionally wained

® in any capacity, other than what you see there,

m  Q: Did you ever use your poli sci degree at

M any of your places of employment since you graduared
m in 79 or '80?

poy Az Well, from the standpoint of working with
11 customers and understanding the political aspects in
13 some instances has been valuable,

m  Q: Oxher than your unemployment compensation
n4q Iwsuie, tell me about the other lawsuits you've

i been involved in.

ve  A: Let's see.I was sued one time for an

(7 injury someone received at my home, and that was
e settled by the insurance company, 50 it didn't

119 really even go to court or anything,

gy Q: When was that? :

g1 A: That was '96, I think, I'm trying to

. ra ruled in your favor? {22 remember, but it was somewhere around that time.
= A: Yes,sir un Q.Anylawmlubdbm'%tbatyou‘vebeen
7] Qﬂwoutheﬁathntheydidntappur @4 involved in?

29 at the telephonic hearing? % A: No,po.
Page 51 - Page 54 (16) Min-U-Scripte
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m @ What was his involvement in the bankruptcy
W case?

o A Well, what happened was is I was having a
(1 hard time making payments on my home, and eventually
111 what happened was with the dismissal from Golden
12 Sky, it kind of really sunk it for me, He came in

{3 and purchased out the home i an atempt to try to
(14 give me an opportunity to pay him on a leaseto-own
'S agreement, _

1'%  Q: Was that done through the confines of the
1n bankruptcy estate, or did you make payments o him
s outside of the estate?

(191 A.Wen,:hepaymcmwucmdctohnm

20 ourside of the confines of the bankruptcy under the
21 agreement, What happened wasis — .

Q@ Under whose agreement, your agreement with
&% the oustee?

#4  A: Yes, yes. In other words, all payments

@5 initially were supposed to be made separate to the

GOLDEN SKY SYSTEMS, INC. March 15,
i
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@ Q: Have you cver given tesiimony as a2 wimess @ mortgage company to begin with, In other words, my
% in any lawsuits prior to '96? 1 bankruptcy was for small bills and things that { —
#  A: No,sir, I think the only time I've ever @ and incidentals. The house was still continuing -~
M been 2 witness is like in waffic instances, and & and back payments owed to the mortgage company, and
& which recorders court is, but no — [ oy payments to the morrgage company and to ,
m @: Yeah, We're not interested in that. ¢ Mr. Schick subsequently were to him du'cct, were not
(8 After the personal injury suit in '96, |  through the Chapter 13.
® believe there was a bankruptcy case? m Q: And was there a sctdement reached with
toy  A: Oh, yes, sie. That was a Chapeer 13 1oy Mr. Schick?
(111 bankruptcy. I filed for Chapter 13. t1m At Yes. In other words, you're talking about
ra  Q: You filed for Chapter 13?7 13 a sccond filing of a bankruptcy which was
11y A: Oh,yes, 113 subsequently dismissed. We reached a setdermnent,
(4  Q: That wasn't immediately clear from the {14 yes.
s interrogatory responses. So you filed Chapter 13? ns  Q: Back up, back up. You say that you had
ne  A: Yes, sir, and it was — 118 another bankruprcy filed?
rn  @: A personal reorganization? n  A: Yes, sir, that was a second one,
ng  A: Yes.And it was cventually discharged. pm Q: This was your second - the Chapter 13
9 It was discharged, and I paid — in other words, I (9 ﬁledmeadylm.mthnyom-ﬁmbankmptcy’
P paid all obligadons. oy A: First one,
1 Q: When was that Chapter 13 filed? You filed @1 Q: And when was your second one?
2 it voluntarily? = A:lfiled one lastyear
iz A: Yes,sir, '98, 1 think, e Q! Lastyear?
pq @ Approximately when in 19987 29  A: Yes.
‘ps A Earty "98. @9 Q: In 20037
: Page 58 Page 58
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Q: Early '98. Before June of '98? @ A: Yes,and it 'was dismissed.
m A: Yes, sit, # Q: What was the cause for the dismissal?
w  Q: Who is Paul Schick, and how was he W A: Ifinally reached an accommodation with

® the Schick estate, and eventually it led to the loss
m of my home, because I could not maintain a payment
M scenario because they wanted all their money up
m front suddenly, instead of just being paid on a

® monthly basis.

v Q: Was that subsequent bankruptcy, was that a
11 Chapter 7 or a Chapter 137 . :
13 A: Chapter 13.

tn Q@ Bmyounythatnwud:mssed?

(9  A: It was dismissed. There was no other —

15 it was a voluntary dismissal, because, you know, [
e had to sell the house in order to pay them off in-
¢7 full the amount they wanted, so there was no need
(1w forthe Chapter 13 to continue.

e Q: Haveyouhadmyotherbenlmxptc:es—

= A: No,sir.

@1 Q: — besides those two?

"A: No, sir.

Q.szeyouﬁledanymhuhwsum— '

A: No. -

Q: — as a plaintifi?

BEEB
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A: No.

Q: Never? '

A: This is the only one, Sigjtime.

Q: Other than the unemployment compensation
@ claim. '

m A: Oh,yes, yes, exactly.

®m  Q: Well, are there others?

™ A: No,sir.

pg  Q: You have to understand why I'm 2 lirtle

(111 hesitant about this, because nowhere on your

113 interrogatory responses — and we'll get to this

(13 later. We'll admir these as an exhibit, but you

p4 dida't st your bankruptcies here in your responses
{5 to the interrogatories, 30 1 need to hear from you
(% under oath that there were no other liwsuits that
(171 you initiated.

iy  A: No, sir. The only time — I didn’t even

(19 think abowt the Department of Labor as being a

t2¢ lawsuit, but technically, yeah, I did that, and the

-t only tizne is this case here. I've never been a

1z phintiff in any sort of action.

@  Q: I want to ask you about your criminal

a9 history. Have you ever been charged with, arrested,
=8 or convicted of a crime, a misdemeanor or a felony?

BEEE
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@ A: No,sir, _
m Q: Have you ever received treatment for
4 alcohol addiction or dmgaddlcﬂon?
® A: No,sir.
@ Q: Have you ever received reatment from a
t77 mental health practiioner?
m A: From the best of my knowledge, I don't
® know, because back in 1966, I was detained at the
1 Medical College of Georgia in April for about two
t11) weeks. The reason of my detention, I do not know,
113 but that was — I was the age of 13, and that was at
s the direction of my parents, so I cannot honestly ~—
p4  Q: Because you were 13 at the time?
15  A: Yes.I cannot honestly tell you what
1g motives or what purpose, but —
Q: And when you say you were detained at MCG,
1m Medical College of Georgia, was it in their
{9 psychiatric unit or —
o A Isuspccntwassomuhmglike:hu.by
20 the nature of the interrogations and where I was
=y taken.

"lem  Q: What were the nature of the

249 interrogatdons?
@8 A: Bizarre.There was an attcmpt to try to

=
[

A: No, sir.
Q: That's dating back 0 —
A: Birth.
Q'—-mls.whenyoubcame- ,

A: Exactdy, exacily.
O-Howabommymm«:oﬂensu.movmg

m violations?

m  A: How far back?
oy Q: Let's say in the Jast 15 years.
Az Let's see —
1a  Q: Because technically, those are criminat
1'% convictions.
4 A: Okay. Well, I have no points on oy
ns record, but I do remember a specding doket, maybe
1'% one this year for being ten miles, 12 miles over the
1n speed limie, and then there was a — as far back as
. (w [ can remember, that was it, other than the face §
e think one tirne I was stopped because I had one of
o those paper tags on 2 truck because [ was using the
p11 company vehicle for Golden Sky, but 1 produced in
ga court documentation that it was — I had insurance.
ra Everything was okay.
pq Q: Have you cver been charged with, arrested
{25 for, or convicted of a2 DUR?

332 EdD
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{3 have me antest to my reiationship to siblings, which
@ I did not have any, and subsequently, it was an
M anempt to make me say I had periods of time in
m which I do not remember, which did not occur. In
@ other words, it was basically an interview for the
M purpose of having me rmake statements which I
™ maintain were not true.
@  Q: Iniriated by your parents?
pe A Well —
Q*Thispmccsswuindatedbyyom
113 parenrs?
13 A: Oh, yes, yes.
e Q.Doyouhﬂ:anynnpidomumwhat
19 their motivation was for initiating the process?
e A: That's ive, but I suspect it was
111 done either through mistaken identity or malicious
ps intent to defraud the justice system of the actual
9 identity of a person who did commit some sort of
@ antisocial act,
g1 Q: So who would the malice have been against,
P37 against you or against some other person?
PR A Well, against — well, against = if
{4 someone was injured or something or property was
e damaged, then whoever was injured was deprived of

Page 59 - Page 62 (18)
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@ seeing justice done if the right individual was not
i3 being punished for it,
# @ Isee. Did you ever give any tesumony?
m A: No.Like I said, I was detained there for
% about two weeks, and no informaton was ever given
m to me, I guess explanations given to me for the
® reason for my detention, and subsequently, I was
@ released.
ne  Q: Have you ever inquired with MCG after the
(1 fact?
g A: Yes, yes, sit.
3  Q: And did they ever disclose to you —
g A: No, sir.
g  Q: They've never said anything to you about
ne it?
tm  A: They claim they cannot find the records.
pw  Q: So to this day, you do not know why you
i1 were detained there —
12y A. Exactly.
(3] — for two weeks?
ra A. Exactly.
rm Q: Have you everreceived any other form of
24 mental health treaoment —

© e

i
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- @ initiation of this lawsuit?

@  A: Not really, because he’s not in town. He

4 moved to Miami, and I've not been able to reach him_

5 But no, since this lawsuit was initiated, I don't

= think T discussed it with him,

n  Q: Have you spoken with himat an?

wm A: No.

m Q: Who else, besides Mr. Haysman, have you
(1o spoken to?
i1 A: Well, obviously, Ms, Gllﬂ)' She worked
(13 there and — .
ta Qi How long did she work there? She worked
14 there three months, I's that oorrect?
ng  A: Yeah. :
Q: What did you discuss wn.h her? ,
1 A: The problems over commission and also the -k
(19 territorial problems, the fact of how these '
(19 customers ended up being listed in a different area,
20 you know. And generally, I had a problem with the
@1 fact thar an original agreement I had with the
2 company that I could, in fact, make opdonal sales i
@ in Effingham and Bryan County was — they went back |
(24 on their word on thax, Originally, I was told 1

@ A: No,sir. @s5; would make 75 if [ could sell 2 system. They cut it
Page 64 Pag4 88
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Q: — since that date? @ down to 25, then they cut it down to 1%.] said,
m A: No,sic @ well, $15 is not worth it for me to get the fliers

w  Q: None¢? Have you compiled any statements,
@\ cither written or oral, or given any oral statements
®m o anybody in connecton with this case?

m  A: No,sir, _

m Q: Nonc? Have you discussed the case with

@ friends, L1

o A: Well, primarily people who are friends who
11y worked at Golden Sky. We all had problems with
n3 Mr Parterson,

1w  Q: Who would some of those people have been?
g A: Neil Haysman,

19 Q: Neil Haysman?

pm  A: The area sales manager.

m  Q: Was he terminaved from Golden Sky?

na  A: No,bhe had — well, he had enough. I

pe mean, I can — I'll just say his intention to me was
@ that he could not work in that scenario there, thar
nqhewasbangde.ﬁnudcdofhucom:isﬁonmm
=3 of systems.

=n  Q: This is what he wld you?

@q A: Exactly.

(=] Q-theyouducused:hnwnhbmmme

|z A: Yeah That's who was

4 out here, 50 it ended my actual option to sell in
# Bryan and Effingham County,

s Q Whoclschavcyoudiscusscdthiscasewnh
m since you filed the lawsuit?

m A I'hatsm.baﬂc:ﬂylcantthinkol

m anyone eclse, just the scveulpeoplc involved who
1oy worked there,

11y Q-Soyouvespokcntothepeople have you
pa spoken to anybody who workcdfotGoldcnSky
(19 Sysiems «

ng A: Yeah _ _

ne  Q: — besides Mr, Haysman and Ms, Gilray?

g A: Well, I spoke to Bridget Murphy.

tn  Q: After the lawsuit was Sled?

i A: Oh,no.This is back in '98, '99,1

[ mean, this is not — I spoke to that gy up there in
4 Pennsyivania, the one thax was handling the —
@1 Q: Mark Eyer?

3 Q: Would that have been before the filing of
24 the lawsuit or after?

28 A: Around that tme just after filing it,

' Min-UScripts
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@ because that's — because [ had sent all the
m documentation and stuff, again, I'm going to say, to
1 Golden 5ky, and never got no response, then [ went
@ and filed the case, and by that time, Eyer contacted
| me.
m  And the last word he had with mie was, “I'm
m going to get back in touch with you,” because I was
M trying to g0 over and expliia to bim, you know, what
(19 we're basically doing now, what happened, and so
{1 forth, spent a lot of time on the phone, but I never
(13 heard back from him, no.
ita  Q: Did you ever speak with any other
4 attorneys about the case? Let me start by saying do
19 you currently have — are you represented by an
s anmey in this case?
tn  A: No, sir.
L] Q.Sodidyonspukw:thmyaﬁomcysabmn
1o this case?
po A Yes, sir,
@1 Q*Andyouundemndthudncetheymnm
. myowauomcyindﬁscue.youuntchunthe

ra sttorney-client privilege?
nq A.Ohlundermdrmnotbeinsmm

Page &7 |
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@ Q; Just knowing that you had this deposition

# coming up.

W A Basically, what I looked at was just as 1

@ came in here, maybe an hour before, went through,
& put documents I finally selected on top. That was

11 basically it. I just wanted to bring these t0 2

® head, you know, this one here, and align some of the

| = things I thought would be pertinent.

oy Q: How about prior to the filing of the
() lawsuit, were there any other documents you
1 considered or reviewed?
1w A: No, sir. This is everything there is
(19 right here.
18  Q: Let me go ahead ax this time, and I should
re have done this from the outset, give you a copy of
117) the notice for this deposition. This will be, I
1w guess, Exhibit 2. , '
e (Whereupon, Notice of
po Taking Deposition and
2 Notice to Produce Documents
{221 at Deposition was marked as
= Deposition Exhibit No. 2
4 for identification.) T
BY MR, MCRAE:

5 You can question him. I'm being straight with 8
Page 88 Page 70
1 MCRAE - RUSSELL 1]  MCRAE - RUSSELL
@ . @  Q: Mr. Russell, do you recognize this
m  Q: Who did you speak with? m document as the Notice of Taking Deposition that I
# A: Don Ramsey. @ provided to you on February 17, 2004?
®m Q: Don Ramsey? m A Yes sir
o A: Yes. m Q: And as Exhibit A, do you recognize
m  Q: Where does he practice, in Savannah? m Defendant's Request for Production of Documents 1o
™  A: Ashman Lagky & Cooper. s Plaintiff —
® @: Did Mr. Ramsey give you an indication as ® A Yes, sir.
(1o to his impression of the case? pa  Q: —whichhzdbccnscxvedonyouonor

tn  A: Yeah, He was distressed by the acdons.

112 He advised me 1 could file it in small claims,

(1m  @: But be didn't take the case?

nq  A: No,sir.

s Q: Any other attorneys that you spoke with?

e A: No, sir. _ '

{n  Q: Any other people in general that you've

4L spokenwhh?

ps  A: No, sir.

{208 Q.Well.!seeyou'vegnabigmckof

=1 documem.bmlmmedtoakyouwmchdocum
27 you revicwed first in preparation for this

- pa deposition. Can you tell me what documents you

g reviewed to prepare for today’'s deposition?

=8 A: Jus this last couple of days or »0?

n1 about May 27, 2003?

13 A Yessin

t#  Q: And we discussed this earfier, but did you

4 provide documents in response to that May 27, 2003,
(g request? .

e A; Well, yes, sir. I provided the entire
nnmerrognorymponse,andmolbmngmmyinwme
18 tax records and some other papers at that time I
119 brought here, Originally, if you remember, we met

@ in the lobby.

)] lembermecﬁnayouinthcbbby

#a A And I gave you the —

s  Q: Inrerrogarory responscs?

@q  A: And had the — and had the tax records

@5 still in the envelope, and I offered those.And I

Page 67 - Page 70 (20)
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@ had some other papers too at that time inthe
m envelope. I'd say, you know — but specifically, I :
(9 didn't know what — otber than what I bad with me, 1
9 didn’t know what more specific ones you want,
is other — the only documentation I had is
m basically what I — you see, it's basically just
® information concerning our arrangement [ had with
m the compauy, because the way I see the case was
1o primarily one of territorial —
p11 Q: [ understand what the case is 2bout, We
12 don't have to keep going over and over what the case
1% is aboutr. Right now what we're talking about is
4 this request for production of documents.
1 I'mnot deposing or giving restimony here
e today, so I'm not going to say whether or not you
11 brought documents, but suffice it to say you brought
] documenuheretodayinmsponsemthemqucafor
o p
= A: Yes, sir. [ would algo note that two
@1 prior occasions I sent, by cemified delivery,
@2 copics of these documents o Golden Sky.
@3  Q: But that was prior 10 the date of the
p4) filing of the complaint?

0l MCRAE - RUSSELL
4 copies of cverything. So, I mean, it's all I've
@ got. I can't give you no:hingmorcr.hmme
# documentation I have.
g Q: Okay.
@ A: Yeah, I thipk you got it there, yeah. One
v of them — one of them should have 2003 on there,
m  Q: We'll get into this later. Why don’t we
¢4 do this the way that I've got it'set up so we can
1 get through it quicker. We're going 1o go over the
(1 allegations contained in your complaint, or
13 statement of claim, as it was originally filed in
h# the magistrate court.
14  (Whereupon, Magistrate
115 Court of Chatham County
9 Statement of Claim was"
{17 marked as Deposition
(w Exhibix No. 3 for
® identification.) '
[r. ] BY MR. MCRAE:
1 Q: Mr Russell, 'm presenting to you a
za document that we will mark as Exhibit 3, titled
“Magistrate Courr of Chatham County Statement of
pg Claim.” Do you recognize that as the statement of

Page 73

@25 A: Well, just about 30 days before — I mean,

e claim you filed against Golden Sky Systems in the

Page 72
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mlgota—lsentonejustpﬂoﬂoﬂ.l!ngthem
@ in two thousand, you know —

w  Q: 20027

@  A: Yeah,Igot the litle card here

® somewhere.I can go dig it up. I've got that

m licde certified mail card, that little yellow card.
m  Q: Ithiok I've made 2 photocopy of those.

™  A: But ncvertheless, I sem it, got no

"o response.

(v Q: But ir was prior to the date of filing the

na lawsuir?

19  A: Yeah, in 2 last awempt to try to reach

14 some sort of accommodation before filing the suit.
1 Q: And if I recall correctly, was that not

(' one of the reasons that you listed in your responses
17 to our discovery requests as a reason why you were
{9 not producing the documents at that time, that you
(s bad already produced them?

oy A: Well, I might have mentioned the face I

rn produced them eartier. 1 mean, ! wasa't uwying o
pa evade producing any documents, and I brought the
=y interrogatories here to the office. I brought my
4 other papers in the envelope and the tax returns.

m MCRAE - RUSSELL

{3 Magistrate CounofChathamCounty?

m A:ldo.

@ Q: And there's an Atachment A to it thar

] voices.orputsintowmds,yomallcgmons Is

# that correct?

m A: Correct.

III ﬁM&Wh hovesty
YU TR 28 10 anchh

- m% thet cappecsd

tm  A: Correct,

na  Q: Tell me once again who it was that made
1Ry those statements.

g A: Jim Patterson, the general manager of the

e Georgia operations of Golden Sky Systems.

ne  Q: And tell me again what scatements were

i aflegedly made that damaged the reputation as to
n® honesty and skill of your profession,

tw  A: Well, Mr, Patterson stated I'd overcharged
29 customers or either I had undercharged customers,
{21 that I had, in fact, installed equipment that wasn't
22 necessary in respect t 2 nmtrix syscem, that 1 was
= supposed to be giving free installs to customers.
{29 And basically, he stated thar virnalty a1l the fees
@8 I had charged customers were cither not accounted

»a Everything was there, and you were free to make

Min-U-Scripte
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@ for, they had not received payment, or else [ should
{9 not have charged them in the first place, and that
 they should not look to me for any further dealings,
(53 that they should conract him directly, that he was
¥ going 10 handie their needs. And also, he solicited
m referrals, which he told me that —
m  Q: Before you move on, before you move on, |
@ want to talk about these statements that were made
(+04 O YOUr customers. '
ny  A: Yes.
13  Q: Were you ever personally witness to these
i'n satememts being made by Jim Patterson?
4  A: He wid me his ownsel.
s Q; Did you ever persomlly witness him saying
114 them to a third parry?
ym  A: Him saying them to the actual customer?
ng @ Right
1 A: No,six, ] can’t say that, but by his own
@m statement.
B Q'Letmenkyouthisﬂaveyouemheud
24 from a cussomer that he made these starements?
- p K Yes sir
4 G.Anﬂhmhaveanyswomtuﬂmouyw
5 that effect?

Page 77
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informed Mr. Russe!l that as of today,

@ October 7th, *98, GSS would no longer be able

4 to continue his employment with the company. I

i released his final check to him in the amount

& of $974."

y] BY MR, MCRAE:

@ Q: Lot me just stop you right there, You

m don't have to read the whole thing. I'm asking you
por which people you have personal knowledge of
tn Mr. Patterson making these statements to.
g A lmtit.okayT'hcca.sewithMclcz
ys Nowell, account numba -
n4 Q: Who?
ng A: Melea Nowell. That's 2 — hetname is
ve M-E-A — it's M-E-L-E-A Meiea Now use this
17 is Joseph Nowell, her husband, but Melea Nowell was
it&t the person I dealt with, you know. That's
f'9 account —
pa  Q: She was one of your customers?
@1 A: Yes, sir, yes.This is a serious issue.
za Let me tell you about this. Account No. 5247937,
g8 Mr. fim Patterson alieged thar I was cut 2 check for
24 $249 o me and that they only collected $125. Melea
78 Nowell was located in Pooler, Georgia. That's in
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@ A: Well, as you might guess, [ astempred to
@ have these customers subpoenaed to court back when
i the case was originally brought in —-
m Q: Which customers would those have been?
m Az Well, Jook at that list for a moment here,
m Here you go.
m Q: Let the record reflect that he's referring
m to a document that he pulled out of the stack of
oy documents that have not been produced to us,
n  A: Well, it should be in there. Check. It
12 should be in there.That's the one that says, "Jim
ny Patterson” on top, "Subject: Robert Russell, Entry
4 Type: Note,” and says, I exphined” -
s  MR. MCRAE: Just admis it as an exhibit.
pg  THE WITNESS: It says here, *I explained
1171 to Robert Russell the reason for dismissal ”
ng  “Robert was let go due to misappropriation
um of GSS funds, doing instaliations while on ‘
poy company time, and diverting equipment. Robert
1) Russell is fully aware of the reasons for
iz dismissal I explained to Mr. Russell the
= seriousness of his acvions and the effecrs it
. =4 had upon GSS customers.”
9 "I have obuained documentation. I
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@ Chatham County.As [ expliined, 23 2 Chatham County
m customer, all that Golden Sky was entitled to was

1w $125.1t's $99forthcsystcmmd$25 for the

macﬂvadonfec

yourcadingdﬂnnow?

m Az No, sir. 'm just talking, talking,

m because I get like this. I just start telling you,

™ you know., .

p I remember distinctly the sinwton

1 because Melea Nowell was one of the people — it was
113 a good customer located in 2 good ncighborhood, and
13 he went and soured her and told her that — for
119 example, she had a situation she wanted three

ne receivers hooked up to her satellite dish. Now, 1

116 expiained to her the problem there, Now, you can do
17 two to one dish. If you want to do a third :

{16 receiver, you got to inroduce 2 matrix. Now —.

g Q: Well, we don’t have to get into the whole

tay transaction. All I want to know is «

rn  A: He told 2 customes -«

@ Q: = what he wld her about you.

% A: He told her that, one, I overcharged her;

P4 two, that she did not need a mawix to get three

29 receivers hooked up to one dish, which is not true;
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2 and that I — that he — [ don’t even — she doesn't
m even need to be doing business with me, that | need
{4 to be — that she needs to be doing business with
® Jim Pattcrson:ndGolden Sky Systems, not to have
@ any further with me,
m Q: Would this have all been prior to your
@ termination, these statements would have been made
W prior t0 your termination?
rg  A: Yesh It occurred, apparently, prior
'] to — according to Mr, Patterson, according to
na Ms. Nowell, yes, he started going around to these
(13 customers about 2 weekend or two before I was
ne expelled — dismissed from the company,
119 Q: Let me ask you this, and I don't — we
ng don't — we'll be here all day if we go into the
1 circumstances of each one of these customers, |
{14 just want to know which customers you have spoken
po with —
A: The names of custonoers?
@1  Q: The names of customery that you have
3 spoken with who have told you that Mr. Patterson
zx made these comments to them.
»q A Martha Wgight.
@s  Q: Martha Wright?

Pa
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@ Let’s go ahead and admit into cvidence —

@ it looks different from what you gave me, but —

@ A: Well, just take it again. It should bein

® there, but —

@  MR.MCRAE: We will put this into evidence

7 as whatever the next exhibit is.

m  (Whereupon, Memoratidum by

™ Jim Patterson dated 10/7/98
noy was marked as Deposition
p1) Exhibit No. 4 for
13 identification.) .
na BY MR. MCRAE:
g Q: And that document, Mr, Russell, are you
18 stating was an c-mail? s that an e-mail from Jim
(& Pawterson?
pn  A: This document here?
& Q: That you were just reading off of.
pva  A: This was in the official Golden Sky files,
@9 and it ended up in the Superior Court in Effingham.
21 In fact, 1 did not ¢ven see this document until the
{23 case came up a couple of years ago in superior
23 court, and then — because I had aiready spoke to
24 these people, but 1 did not know that he had

81

25 acrually did the convenience of actually putring it
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A: Yes.
m Q: Who else?
W A Gail Hyggjes. hisa HillNita Sutton, Ruby
® Riddey, PamkSahiclagPaui Schick is deceased.

M  Q: So when were statements made to Paul

m Schick?

™  A: MnParterson called up Paul Schick and

@ starred asking him questions about the service, and
pet basically just wanted to know that did I charge him
{11 for a system because —

ra  Q: When did he die? When did Mr. Schick die?
% A: He died about two years ago.

4 Q: But this was at the same time frate as the
1S other customers?

te A Yes, same time, back in '98.

W]
re  Q: Thar's what I want to know, Were these

Ro the people that you were going to subpoena 1o court?
e1  A: Yes, sir,

23 Q: So you spoke with cach onc of them

zn individually?

g A: Yes, sir,

7q Q: That's all I want to know.

m : MCRAE - RUSSELL

@ in print, and it showed up in superior court.

B  Q: I'masking what this document is, not the
) contents of it, but —

B A This document is the explanation given by
m Jim Patterson for the official record as 10 why 1
7 was dismissed.

™ QWhowastmsdocumemsemno?Whnm
@ the circumstances of this document?

oy A: Ir'was 2 response to the Department of

111y Labor as 1o why GSS is saying not to pay me

114 benefirs, and subsequently it was used in an artempe
1% to try to file 2 criminal warrant in Effingham —
4 the Effingham Sheriff's Dcpamncm.whichwasno:
15 successful, against me for malfeasance.

pg  Q: So did he e-mail the Department of 1abor?
(7 Is thar whar you're alleging?

ng Az He might have, I don't know how he got m
9 the Deparemens of Labor. ¥ assurne he probably
tz e-mailed it to them. ]
@1 Q: Have you cver had Mr. Patterson confirm
za that this document is what you say it is here today?
wn  A: Yes, sir, because he was holding it in

»9 front of himself at the tixne of my dismissal back on
ps October 7th, He called me in there, he started

vy
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@ ruaning off names, and I said, “Jim, hold on a
A moment, [ can't remember all these people.” He
¥ goes — he started rauling off - and the names he
m started ranling off coincided — which I tater
® found this list, because you see, for example, two
¢ of these peopie, like you have a Ruby Riddey here,
® and you have 2 Nita Sutton, these two people, one of
@ them is listed with Goklen Sky as living in - both

1o of them living in Effingham, one living in Rincon,

(11 one living in Guyron, in fact, both of them live

1z right across the street from each other on Ogeechee

{13} Road.

(i Q: We covered this-numerous times. I'm only

'8 asking you about the document,

ne  A: Yes, sir,

7 Q: You're saying that he had this document in

tw his hand when he terminared you?

i A Yes six
Qe This emct document?
”1 A Yes, sir.

=y @ That's what [ want to know. Let's move

T g on.

@q  Have you ever seen in writing,
#=n authored by Jim Patterson, other than this document,

m
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3 get it out, but I do have the original lirrje —
@ Qi Idon't need the original, You've .
4 given — I think you gave something to me that
© looked like the original, Is it this right here?
@ A: No.lmeant the document — this wasa
(1 Question for — 2 little questionnaire from the
i Department of Labor. That's what you were inquiring
@ about. [ have the original little questionnaire.,
rey But you wanted to know what the question was or =
o Q: [ want to know whar rhat’s attached to.
113 That's one page out of — obviously one page out of
(13 many.
t4  A: To the Department of Labor inquiry, which
5 [ would have to go and — because I did not consider
('@ that to be important, but it's here, because [ saw
1171 it. I can pull it up, but — here, you might be in
0s luck here. Let’s see. That's not it.
r Q: Well, let’s just — let’s deal with i
P later. We've wasted too much time on trying 1w find
) these documents. , '
23 A: Okay But can I comment as to the narure
% of what it states? ° - :
pq  Q: How about this: Let me ask you what proof
@5 do you have that that is 2 document penned by
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@ in which he makes allegations or statements abomt
M your profession or your skill or honesty?
W A: Yes,sir.
m Q: Which document?
m  A: This one here, You should have it, too.
Q: I'll show him what we'll mark as whatever
m the next exhibit number is, which why don’t you
™ identify this document just by the dtle of the
1 document, '
| :
pa  Q: And what is that an atachment 10?
r®  A: This was response to inquiry from the
14 Department of Labor as to reasons for my dismissal.
ng Qi What is it an sttachment to? What
18 docurnent is it attached to? .
tm A An inquiry sheet from the Department of
vm Labor. :
e @ Do you have that entire document?
@y A: I do have it here. I'll have to start
@1 digging into it, but it's here, but it's a simple
pa lile sheet, questionnaire, in which the question
mis,youknomexphinhowthccﬁemwm—you
@q know, how this affected your operations of your
@5 office. If you want me to, I can dig through i and
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@ Mr, Patrerson?
™ A: At the top of the page it has, “Georgia
4 Departmeny of Labor,” it has the IBM fax router
® number, it has the date here, October 22nd, 1998,
@ which is about the time for the hearing to come up,

-| M there’s a date up here, so I 'think we can pretty

m much say this came from Golden Sky and was routed
@ directly to the Deparunent of Labor,

n  Q: Where on that does it say it’s from Golden
n1) Sky Systems or authored by Jim Patterson?

g A: Well, I'll tell you how it got there.

va  Q: 1don’t — no, Mr. Russell, I'm asking you
g what zbout that document indicates that it was
v written by Mr. Panterson? Is there a signature on
8 it from Mr. Pacerson? .

tm Az No, sir. 1 tell you where I got it from,

0w Q: Idon't care where you got it from.

1% You're going to find that out later, and, you know,
P fraokly, I'm not going to spend more time to have
g1 you look through that stack of documents. Bur let
©=a me ask you: Is there a signature on that document
pm from Mr, Patterson? '

P9 A:No,sirCan]—

P8  Q: You cxphin to me how it is that this
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